

اتفاقية المرشح 2024-2025

أنا، _______، أقبل الترشح للمشاركة في برنامج **الزمالة المهنية في التعليم والتعلم الجامعي** في جامعة الإمام عبدالرحمن بن فيصل، وأوافق على المشاركة الكاملة وإكمال البرنامج. أوافق على شروط القبول، كما يلي؛

- 1. إكمال وتقديم الشواهد المطلوبة: "ما قبل بدء الوحدات" (خطة البرنامج)، و أنشطة "وحدات البرنامج (أربع وحدات)"، وساعات ومتطلبات التقديم النهائي في التعليم والتعلم.
 - 2. جميع الشواهد يجب أن تكون أصيلة ومن عمل المشارك.
 - 3. تسليم جميع الأدلة المطلوبة على منصة البرنامج الإلكترونية: PFUTL.iau.edu.sa
 - تقديم طلب نهائي للزمالة المهنية يتضمن ملفًا إلكترونيًا وعرضًا شفهيًا.
- 5. العمل والتعاون مع مرشد محترف في جميع المراحل والوحدات الرئيسية للبرنامج. ستكون جميع التعاملات مع المرشد بخصوصية وداعمة.
- 6. حضور جميع اللقاءات الجماعية الإلزامية بما في ذلك اللقاء التعريفي الأولي، واجتماع منتصف البرنامج، والاجتماع النهائي. وقد تتم الدعوة لاجتماعات أخرى حسب الحاجة.
 - 7. إكمال برنامج الزمالة المهنية في غضون عام دراسي واحد بحلول يونيو 2025 وفقًا لتقويم البرنامج.
 - ؛. أفهم أن توصيات فريق المراجعة لطلبات الزمالة المهنية، وقرار ات منح الزمالة المهنية، نهائية.
 - . أفهم أن دور المرشد يقتصر على التوجيه فقط وليس المشاركة في إكمال أي من الشواهد المطلوبة.
- 10. المشاركة في تحمل تكلفة البرنامج مقابل رسم مالي غير قابل للاسترداد* يبلغ 5,000 ريال سعودي (للمشارك من جامعة الإمام عبدالرحمن بن فيصل) أو 10,000 ريال سعودي (للمشارك من خارج جامعة الإمام عبدالرحمن بن فيصل)، وسيتم تقديم إثبات دفع الرسوم (على سبيل المثال: تقديم إيصال التحويل المصرفي).

*في مقابل هذا الرسم المالي، سيحصل المتقدمون المقبولون على خطة برنامج إرشادية تناسب احتياجاتهم الأكاديمية الفردية. وساعات تطوير مهني تقدمها جامعة الإمام عبد الرحمن بن فيصل، والتوجيه المهني طوال مراحل البرنامج من قبل عضو هيئة تدريس خبير، ومقعد في ورشة عمل (دولية) للتطوير المهني تقام برعاية عمادة تطوير التعليم الجامعي خلال العام الدراسي، وشهادة الزمالة المهنية في التعليم والتعلم الجامعي من جامعة الإمام عبدالرحمن بن فيصل بالشراكة مع جامعة توركو. فنلندا.

سياسة الاسترجاع

الرسوم الدراسية للبرنامج غير قابلة للاسترداد. يتحمل المرشح مسؤولية الترتيب للمشاركة الكاملة في برنامج الزمالة المهنية. بمجرد توقيع المرشح على هذه الاتفاقية، يعتبر المرشح مشاركًا في البرنامج ويصبح مسؤولاً بالكامل عن سداد الرسم المالي.

التوقيعات والتأكيد

اسم المرشح:

التوقيع: التاريخ:

موافقة الجهة للمشاركين من خارج جامعة الإمام عبدالرحمن بن فيصل

أفيدكم بموافقتنا على مشاركة المرشح الموقع أعلاه في برنامج الزمالة المهنية.

الاسم: المنصب:

التوقيع: التاريخ:



Candidate Agreement 2024-2025

I, ______, accept the nomination for the **Professional Fellowship in University Teaching and Learning** at Imam Abdulrahman Bin Faisal University and agree to fully participant and complete the program. As terms of acceptance, I agree to the following:

- 1. Complete and provide evidence of completion of pre-module (program plan), program module (four modules), and final application teaching and learning hours and requirements.
- 2. All evidence must be original and by the applicant.
- 3. Submit all required evidence on the program's online portal: PFUTL.iau.edu.sa
- 4. Submit a final application for Professional Fellowship including an e-portfolio and oral presentation.
- 5. Work and collaborate with a professional mentor at all major stages and modules of the program. All dealings with my mentor will be confidential and supportive.
- 6. Attend all mandatory All-Cohort meetings including the initial information meeting, mid-program progress meeting, and final meeting. Other meetings may be called as needed.
- 7. Complete the PFUTL program within one academic year by June 2025 as per the program calendar.
- 8. Understand that the recommendation of the PFUTL Review Team and decision regarding award of Professional Fellowship are final.
- 9. I understand that the role of the mentor is to provide guidance only, and not to participate in completing any required evidence.
- 10. Share in the program cost at a nonrefundable tuition fee* of 5,000 SAR (IAU participant) or 10,000 SAR (non-IAU participant). Proof of payment (i.e., bank transfer receipt) will be provided.

*For this fee, successful applicants will receive a guided program plan suited to their individual academic needs, professional development hours provided by Imam Abdulrahman Bin Faisal University, mentoring throughout the stages of the program by a senior faculty member, a reserved seat in an external (international) professional development workshop sponsored by the Deanship of Academic Development within the academic year, and an award of Professional Fellowship in University Teaching and Learning from IAU certified by the University of Turku, Finland.

Refund Policy

The program tuition fee is nonrefundable. It is the nominated candidate's responsibility to arrange for full attendance and participation in the PFUTL program. Once the candidate signs this agreement, the candidate is considered a program participant and becomes fully responsible for the tuition cost.

is considered a program participant and becomes	fully responsible for the tuition cost.
Signatures and Confirmation	
Name of Candidate:	
Signature:	Date:
Approval for participants from outside Imam Abdulrahman bin Faisal University	
I would like to inform you of our approval for the participation of the above-signed candidate in the \ensuremath{PFUTL}	
program.	
Name:	Position:
Signature:	Date: